
ÒEra el moment de marxarÓ

El garrotx� valora l'esfor� del Girona per retenir-lo i vincula el fet de marxar al Racing a una

Òdecisi� personalÓ amb molts factors

Destaca l'evoluci� del club giron� des de 3a a 2a A i l'aposta actual per Rubi

Alber t Dorca Mas� (Olot, 23/12/1982) es prepara per viure a Santander la primera experi�ncia en el futbol

professional lluny de casa. Sedu�t pels dos anys de contracte d'un club que vol tornar a primera, creu que no

podia deixar passar el tren.

L'acord va ser molt r�pid?No tan r�pid. A par t del Racing tenia altres ofer tes, i el Girona volia que renov�s.S'ho

va rumiar molt?S�, bastant. M�s que res, la decisi� de marxar. Perqu� a Girona hi estava molt b�, i costa marxar.

Per� amb tot el que em van plantejar en el Racing i el projecte que hi ha per tornar a primera divisi�, em vaig

decidir. Es van ajuntar molts factors.Diu que costa marxar de Girona. Era l'any que costava menys?Van ser molts

factors. Feia molt de temps que era aqu�, set anys. Sabia que si havia de marxar, una opor tunitat com aquesta

potser no la tindria m�s. Tot i estar molt i molt c�mode a Girona, crec que necessitava tamb� un canvi, veure

altres coses. Viure el futbol en altres llocs. I el Racing �s un equip que far� un projecte per pujar i tinc ganes de

provar-ho.Havia tingut l'opor tunitat de marxar altres anys. Per qu� no ho havia fet?Havia pogut marxar, per�

tampoc eren equips tan impor tants, i les condicions eren diferents. En aquell moment vaig creure que no

compensava marxar.Ara, la retallada de pressupost a Girona hi ha ajudat?No gaire. Estic agra�t al Girona perqu�

l'ofer ta que em van fer era bona. Han pesat m�s altres factors que no pas les retallades. Suposo que intentaran

fer un equip per estar tranquils i espero que els vagi molt b�.Ent�n que �s un cop per al Girona, la seva marxa?�s

veritat que tots els anys que he estat aqu� he jugat molt. M'imagino que no els agrada que marxin els jugadors

als quals volen renovar. Em sap greu perqu� feia molt de temps que era aqu� i el Girona m'ha tractat b� sempre.

Ja no nom�s pel club, sin� per tota la gent. S�c d'aqu�, tinc la fam�lia aqu� i molt�ssimes coses que trobar� a

faltar. Per� crec que era el moment de marxar.Amb qu� es queda, d'aquests anys a Montilivi?El Girona ha

evolucionat molt, des de tercera f ins a segona A, i em sento orgull�s d'haver-ne format par t. �s molt bonic que el

Girona comenci la cinquena temporada seguida a segona A. Veure'l quan vaig arribar i veure'l ara no t� res a

veure. Estic molt content d'aix�, i espero que continu�n fent-ho tan b� per, tot i estar a segona A, no perdre

l'oremus com altres clubs fan. I que continu� sent un equip familiar com ha estat sempre.Costa renovar jugadors,

costa f it xar i costa rescindir. Qu� diria als pessimistes del Girona?De pessimistes, n'hi ha a tot arreu. Tots els

equips estan tenint problemes; no nom�s el Girona. I no nom�s en el futbol. Per mi, apostar per Rubi �s un

encer t. Ens coneix a tots molt b�, coneixia l'equip, i �s un molt bon entrenador. A par tir d'aqu�, amb la gent que

es queda i fent algun f it xatge, tampoc s'han de tornar bojos com fan altres equips. Serveix l'experi�ncia del

Girona mateix, que amb la gent de casa i quatre retocs es poden fer grans coses.A Matamala i Xumetra els ha

provat l'experi�ncia lluny de Girona. N'espera el mateix?Tant de bo. Tots dos s'han conver tit en referents en els

seus equips. S'ha demostrat que tenen prou nivell per jugar en equips grans. A Girona ho van fer b� i quan han

marxat, tamb�. Jo intentar� donar-ho tot, com he fet sempre a Girona. Mirar� d'aprendre altres coses i intentar

jugar al m�xim nivell.Amb quin discurs arribar� a Santander? S'haur� de fer con�ixer.El Racing acaba de baixar

de primera i suposo que els �nims, amb tot el que ha passat en l'�mbit extraespor tiu, estan crispats. Jo hi anir�

amb moltes ganes de fer-ho b�, d'intentar pujar a primera i deixar una mica al marge els temes extraespor tius.

Ara s�n un equip de segona A i han de ser positius per pujar.Espanta l'embolic extraespor tiu del Racing?El

director espor tiu [Manolo Saiz], que �s amb qui he parlat, m'ha tranquilálitzat molt. M'ha explicat el projecte que hi

ha i qu� pensen fer. S�n gent prou seriosa per conf iar-hi. Crec que anir� tot b�. I prefereixo centrar-me en el

tema purament espor tiu.Tenen clar que volen tornar a primera de seguida.S�, �s el que em van dir. Volen fer un

equip competitiu per pujar. Sabem que no �s gens f�cil, i menys per a un equip acostumat a estar a primera.S'hi



veu, a primera?S�. I tant! Far� tot el possible per ser-hi. El Racing em d�na la possibilitat de lluitar per aquest

objectiu, i tant de bo l'assolim.Hi havia gaires m�s ofer tes?S�, alguna altra. No nom�s de la lliga espanyola sin�

tamb� de l'estranger. Valorant-ho tot, el Racing potser era el que m�s inter�s tenia, i parlant-ne amb ells i la

fam�lia, m'he decidit.El Girona ho tenia dif�cil per retenir-lo?No �s culpa seva. Ha estat una decisi� meva. Ells han

fet un esfor� perqu� em qued�s. �s dif�cil intentar renovar la gent quan hi ha clubs impor tants que s'hi interessen.

I �s m�s una decisi� meva personal. S'han ajuntat molts factors perqu� hagi decidit provar una altra cosa. Tinc

ganes de provar-ho.
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